
Са 10 гласова за и 5 против Мирко Крлић из СНС-а изабран за новог председника скупштинског Одбора за културу и информисање; Опозиција: одбор 6 месеци није заседао, указивали смо да Маја Гојковић не може обављати ту функцију
четвртак, 02 новембар 2017 18:36

Народни посланик Српске напредне странке (СНС) Мирко Крлић изабран је за новог
председника скупштинског Одбора за културу и информисање.

  

  

За Крлића је гласало 10 чланова Одбора од укупно 17, док је пет било против, а изабран
је пошто је досадашња председница Одбора Маја Гојковић поднела оставку на седници
17. Октобра.

  

Ко је Мирко Грлић?

  

Крлић је по занимању новинар. У његовој званичној биографији наведено је да је био
главни и одговорни уредник листа "Зрењанин", уредник и водитељ ТВ емисија
политичког и опште-друштвеног садржаја, аналитички сарадник и дописник у више
часописа и дневних листова.
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Радио је и као ПР менаџер "Југоремедија" и директор маркетинга у "Серво Михаљ
туристу". Одлуком Владе Републике Србије, 2012. године, постављен је за помоћника
директора Канцеларије за Косово и Метохију.

  

Након оснивања Српске напредне странке постао је председник Савета за
информисање СНС у Зрењанину, као и потпредседник Градског одбора СНС Зрењанин.

  

На изборима 2014. године изабран је за народног посланика када је био члан Одбора за
Косово и Метохију и члан Одбора за културу и информисање, а мандат му је потврђен и
након ванредних парламентарних избора одржаних 24. априла 2016.

  

За председника скупштинског Одбора за културу и информисање Крлић изабран с
10 гласова за и 5 против

  

Мирко Крлић, посланик Српске напредне странке и дугогодишњи новинар нови је
председник скупштинског Одбора за културу и информисање.

  

Он је на ту функцију изабран на данашњој маратонској седници и то са десет гласова,
док је петоро посланика било против.

  

Дојучерашња председница тог Одбора Маја Гојковић на лични захтев, а због превеликих
обавеза разрешена је 17. октобра одлуком парламента.
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  Опозиција: Одбор 6 месеци није заседао, указивали смо да Маја Гојковић не можеобављати ту функцију  Опозициони посланици током седнице више пута су инсистирали на објашњењу збогчега је Маја Гојковић, након годину и по дана баш сада одлучила да јој је доста борбе заслободу медија, као и да ли је то њена Српска напредна странка одлучила да је разрешиса места председника Одбора за културу и информисање.  Маја Виденовић, посланица ДС сматрала је и да чланови Одбора заслужују објашњењезбог чега је Гојковићева у последњих шест месеци није заказала ни једну седницу овогОдбора, упркос томе што су новинари трпели тортуру, док је Ђорђе Вукадиновић,посланик посланичке групе за Спас Србије подсетио да је опозиција још на почеткумандата овог Одбора упозоравала Мају Гојковић да због силних обавеза (председницапарламента, председница Одбора за права детета) неће моћи ваљано да обавља посаопредседнице Одбора за културу, што се касније и испоставило као тачно.  “Заиста је, најблаже речено, чудно да пола године овај одбор није заседао. Жао мије што се испоставило да смо, приликом конституисања овог одбора, неке колеге ија били у праву кад смо скретали пажњу на чињеницу да председница Скупштинеима толико обавеза, реалних обавеза, да чак и уз најбољу вољу, тешко да може даводи један тако захетаван одбор као што је Одбор за културу и информисање. Аконеко хоће да ради овај  посао добро, мора да зна да ту има пуно посла, да сезахтева ангажман целог човека, а не да то буде успутни ангажман уз председавањеНародном скупштином, што је већ компликовано и захтевно само по себи. Зато самбио против тога да госпођа Гојковић руководи овим одбором, и испоставило се накрају да смо били у праву”, казао је Ђорђе Вукадиновић.  На ове примедбе опозиције жестоко су реаговали посланици СНС. Напредњак СрбиславФилиповић упозорио је опозиционе колеге да се “више не иживљавају надпредседницом парламента, јер они то неће дозволити”.  "Нарочито нећемо дозволити да се над њом иживљавају они који су уредникенационалне телевизије шутирали по улици и који не знају ни ко је Урош Предић иНадежда Петровић", рекао је Филиповић.    Опозиција захтевала да им владајућа већина да више биографских детаља оКрлићу  Опозиција је инсистирала и да им предлагачи, односно представници владајуће већинебар у кратким цртама изнесу неке детаље из биогафије предложеног кандидата зановог председника Одбора Мирка Крлића. На те апеле владајућа коалиција остала јенема, па је Ђорђе Вукадиновић нашао за сходно да каже Крлића зна као солидногновинара, патриоту и писменог човекa који је био активан у канцеларији за Косово иМетохију, али да не би било згорег да се о њему каже и која реч више од странепредлагача који се залаже за то да Крлић буде изабран за функцију председникаОдбора.  „Очекивала сам да ће овде све да пршти о бриљантној биографији Мирка Крлића,али ништа. Остављена је тако новинарима могућност да чепркају по његовојбиографији на интернету. Господине Крлићу дозволили сте да они који васкандидују не могу да саставе ни три реченице о вама, остављајући тако могућностмедијима да главна вест буде полемика, а не ви", рекла је Мариника Тепић,посланица Нове странке, обраћајући се новоизабраном председнику Одбора закултуру.  Уместо својих страначких колега, Крлић је чланове Одбора са сопственом биографијомупознао сам, наводећи да му је драго што се сви толико интересују ко је он и шта је, каода га бирају за министра културе. Навео је да је и у прошлом сазиву био члан Одбора закултуру, да се шеснаест година бавио телевизијским и писаним новинарством, да је уједној влади био саветник министра за вере, помоћник директора за Канцеларију заКосово.  „Култура јесте један велики део мог интересовања и то ће ићи некако лакше, алислобода медија је нешто око чега ћемо се спорити. Са медијском слободом се није лакоизборити", рекао је Крлић, додајући да се нада да ће чланови Одбора показати дозукултуре на Одбору за културу.  (Фонет – Данас - НСПМ)  
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